

Reference: HO/GCFO/152/IR/012  
Date: 10 April 2023

المرجع: ر م / ر ت م ش / 152/ع م/012  
التاريخ: 10 ابريل 2023

**H.E. Chief Executive Officer  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, United Arab Emirates**

سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

## **e& to acquire a majority stake in Careem Super App**

## **"e&" تستحوذ على حصة الأغلبية في "Careem Super App"**

We would like to inform you that on 9 April 2023, Emirates Telecommunication Group Company "e&" signed a binding agreement with Uber Technologies, Inc. to acquire a majority stake of 50.03% in Careem's super-app business (the "Careem Super App", currently part of Careem Networks FZ LLC "Careem") in exchange for an investment of USD 400 million in the company.

تود شركة مجموعة الإمارات للاتصالات ش.م.ع "e&" اعلامكم بأنها في تاريخ 9 ابريل 2023 وقعت اتفاقية ملزمة مع شركة "Uber Technologies, Inc." للاستحواذ على حصة أغلبية تبلغ 50.03% في تطبيق "Careem Super App"، والذي هو حالياً جزءاً من "Careem Networks FZ LLC"، وبلغت قيمة الاستثمار 400 مليون دولار أمريكي.

The Careem Super App is a market leader with a strong brand and operations in over 80 cities, covering 9 countries across the Middle East, Africa, and South Asia regions. It operates a digitally native platform with a range of integrated consumer centric digital services such as Food, Groceries, Pay, Bike, Delivery, and additional third-party services. Our investment will accelerate the development of the company and creation of a regional Super App champion.

ويتمتع تطبيق Careem Super App بعلامة تجارية قوية وهو تطبيق رائد مع عمليات في أكثر من ثمانين مدينة، ويغطي تسعة دول في مناطق الشرق الأوسط وأفريقيا وجنوب آسيا. ويدير التطبيق نظاماً رقمياً مع مجموعة من الخدمات الرقمية المتكاملة التي تركز على المستهلك مثل خدمات توصيل الطعام والبقالة، والدفع الإلكتروني، وتأجير الدراجات الهوائية، وخدمات توصيل البضائع، علاوة على العديد من الخدمات الأخرى. وسيؤدي استثمار e& إلى تسريع تطوير الشركة وإنشاء تطبيق إقليمي متميز.

Careem's Ride Hailing business will be separated from Careem Super App and will be fully owned by Uber, while remaining an integral part of the Careem Super App. The Careem Super App will continue to offer Careem Rides to users alongside Super App services.

وسوف يتم فصل أعمال شركة Careem الخاصة بخدمات سيارات الأجرة والمملوكة بالكامل لشركة Uber من تطبيق Careem Super App بينما ستبقى مساهمة في التطبيق. وسيواصل العملاء التمتع بخدمات سيارات الأجرة وجميع خدمات التطبيق الأخرى من خلال تطبيق واحد فقط هو Careem Super App.

Following our investment, the Careem Super App will continue to be managed by the leading entrepreneurial team, including original founders Mudassir Sheikha and Magnus Olsson.

This transaction is in line with e&'s strategic ambition of scaling up consumer digital offerings and accelerating e&'s transformation to a global technology group. It would also provide e& with access to multiple digital verticals, to strong talent and capabilities, and to new geographies. e& will leverage the Careem Super App to boost the growth of its consumer digital services, including expediting the expansion of e& money across a wider footprint.

The transaction cost of USD 400 million will be financed from existing cash balance. The transaction is not associated with related parties. Despite the immediate financial impact will be immaterial to e&'s consolidated financials, it provides important opportunity for revenue growth and diversification over the long term.

Completion of the transaction remains subject to regulatory approvals, customary closing conditions, and administrative procedures. Should there be any developments on this subject, we will keep the market updated in due course.

Kind regards,

كريم بنيس  
الرئيس التنفيذي للشؤون المالية للمجموعة  
**Karim Bennis**  
Group Chief Financial Officer

وستستمر إدارة تطبيق Careem Super App من قبل الفريق الإداري الحالي، بما في ذلك مؤسسون التطبيق الأوائل مدثر شيخة و ماجنوس أولسون.

وتتماشى هذه الصفقة مع الطموح الإستراتيجي لشركة e& بالارتقاء بالعروض الرقمية للمستهلكين وتسريع تحولها إلى شركة تكنولوجيا. كما ستوفر إمكانية الوصول إلى العديد من القطاعات الرقمية، والمواهب والقدرات الجيدة، وإلى مناطق جغرافية جديدة. وستستفيد e& من التطبيق لتعزيز نمو خدماتها الرقمية للمستهلكين، بما في ذلك تسريع وتيرة توسع تطبيق "e& money" عبر نطاق أوسع.

وسيتم تمويل قيمة الاستثمار والبالغة 400 مليون دولار أمريكي من الرصيد النقدي الحالي. إن الصفقة لا ترتبط بأطراف ذات علاقة. وبالرغم من إن الأثر المالي المتوقع طفيف على نتائج أعمال والمركز المالي للمجموعة، غير إنه يوفر فرصة مهمة للنمو والتنوع بالإيرادات على المدى الطويل.

إن إتمام الصفقة يخضع لاستيفاء الموافقات التنظيمية وعدداً من الشروط والإجراءات الإدارية. وسيتم إعلام السوق بأية تطورات هامة حول هذا الموضوع، وذلك وفقاً لقواعد وقوانين سوق الأوراق المالية المعمول بها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،